



环境管理体系认证证书

证书号: 21422E0051R0M

兹证明

深圳市成为信息股份有限公司

(统一社会信用代码: 91440300783921139K, 邮编: 518000)

注册地址: 深圳市宝安区新安街道兴东社区 67 区大仟工业厂区 2 号厂房 9 层;
在石岩街道塘头社区塘头 1 号路领亚工业园 4 号厂房(三层)从事生产经营活动。
生产/运营地址: 深圳市宝安区新安街道兴东社区 67 区大仟工业厂区 2 号厂房
9 层;在石岩街道塘头社区塘头 1 号路领亚工业园 4 号厂房(三层)从事生产经
营活动。

建立的环境管理体系符合标准

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

认证范围: RFID 手持数据终端(便携式数据处理器)、智能交通电子识别设备(智能车载终端)的研发、生产组装、销售及相关管理活动(资质许可范围内)。

发证日期: 2022/06/24

有效期至: 2025/06/23

首次发证: 2022/06/24

换证日期: ***/**/**

证书继续有效以是否加贴监督审核合格标志为准

第一次
监督审核

第二次
监督审核



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C188-M

董事长 

本证书信息可在我公司网站(www.chinaghc.cn)及国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

深圳国衡认证有限公司 网址: www.chinaghc.cn 电话: 0755-22203936 传真: 0755-22208245

地址: 深圳市南山区桃源街道大学城创客小镇16栋2楼212号



ISO14001 CERTIFICATE

Certificate No: 21422E0051R0M

This is to certify that

Shenzhen Chainway Information Technology Co.,Ltd.

(Unified Social Credit Code: 91440300783921139K,P.C.: 518000)

Registered Address:Floor 9,plant 2,Daqian industrial plant,district 67,Xingdong community,Xin`an street,Bao`an District,Shenzhen;Engaged in production and operation activities in No. 4 plant(third floor)of Lingya Industrial Park,No. 1 road,Tangtou community,Shiyan Street.

Production/Operation Address:Floor 9,plant 2,Daqian industrial plant,district 67,Xingdong community,Xin`an street,Bao`an District,Shenzhen;Engaged in production and operation activities in No. 4 plant(third floor)of Lingya Industrial Park,No. 1 road,Tangtou community,Shiyan Street.

by reason of its Environmental Management System
Has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

Certification Scope:R & D,production assembly,sales and related management activities of RFID handheld data terminal(portable data processor)and intelligent traffic electronic identification equipment(intelligent vehicle terminal)(within the scope of qualification permit).

Date of Issue: 2022/06/24

Date of Expiry: 2025/06/23

Initial Issue: 2022/06/24

Date of Recertification: ***/**/**

Surveillance conformity label should be pasted below for continual effectiveness of this certificate



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C188-M

Chairman



You can seek the certificate details which are both on the GHC official website (www.chinaghc.cn) and the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www.cnca.gov.cn)

Shenzhen Guo Heng Certification Co. Ltd. www.chinaghc.cn TEL: 0755-22203936 FAX: 0755-22208245
Add: Rm. 212, 2nd Floor, No.16 Building, University Maker Town, Taoyuan Street, Nanshan District, Shenzhen